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Книга Э. Карузо и Л. Тетраццини «Искусство пения», впервые
увидевшая свет в начале XX века, представляет собой своего рода
монологи о вокальном искусстве. Один из величайших певцов столе-
тия, тенор Энрико Карузо (1873–1921) и прославленная примадон-
на, сопрано Луиза Тетраццини (1871–1940) делятся секретами мас-
терства, говорят о постановке голоса, правильном дыхании, артику-
ляции, мимике, исправлении недостатков голоса и многом другом.

Книга представляет интерес для молодых певцов, студентов во-
кальных отделений музыкальных училищ и консерваторий, педаго-
гов и широкого круга любителей вокального искусства.

К 27 Caruso E. The Art of Singing : textbook / E. Caruso,
L. Tetrazzini ; translated from English by
N. Alexandrova. — 6th edition, ster. — Saint*Peters*
burg : Lan : THE PLANET OF MUSIC, 2023. —
80 pages : notes. — Text : direct.

The book “The Art of Singing” written by E. Caruso and L. Te-
trazzini and first published in the early 20th century, is a kind of
monologues on vocal art. One of the greatest singers of the century, the
tenor Enrico Caruso (1873–1921) and the celebrated diva, soprano
Luisa Tetrazzini (1871–1940) share secrets of their mastery, talk about
voice placement, proper breathing, articulation, facial expressions, cor-
rection of voice defects and more.

The book is of interest to young singers, students of vocal depart-
ments of music colleges and conservatories, teachers and a wide range
of vocal art lovers.
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